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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi vár most az önkormányzati víziközmű 
szolgáltatókra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban  számtalan  alkalommal  fordultam már  a  kormányhoz  a  víziközmű  ágazat  problémáit
érintő kérdésekkel, javaslatokkal. Az mindannyiunk számára világos, hogy a jelenlegi helyzet az
ágazatot illetően tarthatatlan. Óriási, ezermilliárdos nagyságrendű a forráshiány, a meghibásodások
száma  az  elmúlt  10  évben  megduplázódott,  a  hálózati  veszteség  helyenként  meghaladja  a  20
százalékot, ráadásul a szektor komoly munkaerőhiánnyal is szembe kell, hogy nézzen.

A  kormány  szándéka  szerint  múlt  év  szeptember  végéig  kellett  döntést  hoznia  az
önkormányzatoknak arról,  hogy ingyenesen állami tulajdonba adják-e  a  víziközmű vagyonukat.
Számos önkormányzat nem élt ezzel a lehetőséggel, a kormányzati kommunikáció alapján azonban
még a mai napig nem egyértelmű, hogy ezen szolgáltatókra mi vár majd a jövőben, számíthatnak-e
egyáltalán bármiféle támogatásra.

Az Országgyűlés Fenntartható Fejlődés Bizottságának elnökeként megkeresését kaptam a Víz
Koalíciótól, akik arra kértek, hogy szakmai kérdéseikre képviselőként kérjek választ Öntől:

• Van-e rá szándék, illetve milyen módon fogják segíteni azokat a víziközmű vállalatokat, 
melyek nem kerültek be a tulajdonosaik döntése miatt az integrációba, mivel esetükben a 
vízfogyasztók fogják megérezni a forráshiányt, pártállástól függetlenül.

• A miniszterelnök úr egy parlamenti felszólalásában elhangzott, hogy egyeztetéseket 
kezdeményeznek az önkormányzati víziközmű szolgáltatókkal. Hol tart ez az egyeztetési 
folyamat?

Válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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